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DOOR HANDLES
雙邊玻璃門把安裝說明
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 !    NOTICE 1. Available size of mounting holes is O/D15mm; available thickness of glass door is 8~20mm.
注意 1. 玻璃門適用鑽孔孔徑15mm; 厚度8~20mm

 NOTICE 2. Place all the Gaskets between glass door and metal parts. 
   注意 2.  請注意將所有墊片分別置於玻璃門與金屬件的中間.

1. Disassemble the parts as figure shows.   
    將整組零件拆開.

2. Fix Long Handle with Threaded Insert Bolt and Bracket Fixing Bolt from the other side securely, and then screw 

   Decorative Cover on the Threaded Insert Bolt.
   將長把手以內外牙螺栓及支架螺栓從另一面鎖緊，然後將裝飾蓋鎖入內外牙螺栓.

3. Fix Short Handle with Threaded Insert Bolt from the other side securely, and then tighten the Set Screws with Hex 
   Key to fix on the Bracket Fixing Bolt.
    將短把手一端以內外牙螺栓從另一面鎖緊，一端對準支架螺栓，並以六角扳手將埋頭螺絲鎖緊，使短把手的一端固定於    

    支架螺栓上.

4. Screw Decorative Cover on the Threaded Insert Bolt of Short Handle to finish the installation.
    將裝飾蓋鎖入短把手另一側的內外牙螺栓即完成安裝.
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